
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 191

Vil ministeren bekræfte, at der ikke er gennemført drøftelser med forsyningsselskaberne

om den fremtidige regulering af inddrivelse, som skulle ske i forbindelse med udmøntnin-

gen af ”Aftale om styrkelse af den offentlige gældsinddrivelse” af 8. juni 2017, for så vidt

angår forsyningsselskaber? Og kan ministeren oplyse, hvordan han har tænkt sig at ud-

mønte denne del af aftalen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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